
 

 

  

 

 

 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ДЕЦАТА, МЛАДЕЖТА  И СПОРТА  

 

 

П Р О Т О К О Л  № 45 

 
Днес, 11.05.2022 г. /сряда/ от 13.00 ч. се проведе заседание на ПК за децата, младежта   и  

спорта  към СОС . Заседанието беше открито от   г-жа Татяна Георгиева в 13.05 часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 /десет/  

общински съветници поради което заседанието може да бъде проведено.  

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложеният дневен ред не бяха направени предложения за изменения и допълнения. 

Членовете на комисията гласуваха предложеният дневен ред, както следва: 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За        9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема новия дневния ред за заседанието на комисията. 

       

       Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 
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По т.І от Дневния ред:  

Точката беше водена от Иван Пешев – зам.-председател на комисията. 

 

Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-4073/21.04.22 относно 

приемане на Стратегия за развитие на физическата активност, физическото 

възпитание, спорта и спортно - туристическата дейност в Столична община 2022- 

2030г., "София спортува". Тя подчерта, че е имало обществено обсъждане, 

Стратегията е била на сайта, взети са в предвид предложенията и становищата на 

организации и спортни клубове. Т.Георгиева благодари на дирекция СМД на СО, на 

Софияплан за изготвянето на този стратегически документ. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател Възд. 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова За 

7 Владимир Митов за 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов Възд. 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

 

По т.II от Дневния ред:  

 

Точката беше водена от зам.-председателят Иван Пешев. 

 

Т.Георгиева запозна комисията с Доклад вх.№СОА22-ВК66-4369/03.05.22 относно 

насърчаване на физическата активност при деца и младежи с интелектуални 

затруднения на територията на СО посредством предоставянето на свободен достъп до 

спортни обекти, собственост на СО. Тя сподели, че след като бъде приет доклада 

федерацията, която се занимава с такива деца и младежи ще дадат предложение кои 

обекти ще използват за тренировки, което ще бъде разгледано и одобрено от 

комисията. 
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На заседанието присъства представител на „Федерацията за адаптивна физическа 

активност“ г-жа Десислава  Асенова, която благодари за добре свършената работа от 

страна на общинските съветници. Тя сподели, че спорта осмисля живота на тези деца, 

помага им да се социализират. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

 

Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1 Татяна Георгиева – председател За 

2 Атоли Илиев- зам. председател За 

3 Иван  Пешев - зам. председател за 

4 Диян Стаматов За 

5 Екатерина Йорданова - 

6 Анна Стойкова за 

7 Владимир Митов - 

8 Веселин Калановски за 

9 Николай Николов за 

10 Яна Тодоранова за 

11 Петко Димитров - 

  Общо гласували:  9 

  в т.ч.: 

                                  За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

По т.III от Дневния ред: 

Д.Темелкова запозна комисията с писмо вх.№СОА22-ВК66-3494/5/26.04.22 г. относно 

определяне на общински съветници за включване в Експертна комисия, назначена със 

Заповед на кмета на СО, за разглеждане и оценка на проектни предложения по 

Програма за развитие на детско – юношеския спорта на Столична община за 2022 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха определени следните общински 

съветници: 

 

1. Анатоли Илиев –  Председател на Експертната комисия 

2. Николай Николов – общински съветник 

3. Деян Стаматов – общински съветник 

4. Димана Пунчена – експерт на ПК за ДМС , за административна допустимост 

 

 По т.IV от Дневния ред:  

 

 Д.Темелкова запозна комисията с   Писмо вх.№СОА22-ВК66-3493/6/04.05.22 г. 

относно покана за включване на общински съветници от Постоянна комисия за децата 

младежта и спорта в експертна комисия за оценка на ефективността на проектните 
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предложения по Програма за развитие на физическото възпитание и спорта - сесия 

2022 г. 

 

Въз основа на състоялите се разисквания бяха определени следните общински 

съветници: 

 

1. Николай Николов – районни администрации и малки населени места 

3. Екатерина Йорданова – образователни институции 

4. Деян Стаматов - спортни клубове и неправителствени организации 

 

Поради изчерпване на дневния ред председателят закри заседанието на комисията в 

13.30 ч. 

Протоколът е изготвен на 12.05.22 г. 

 

 

 

 

Експерт:  П            Председател:              П    

/Д.Пунчева/              /Татяна Георгиева / 

 

 

 

                               Зам. предс.:                 П  

      /Анатоли Илиев/ 

 

 

 

                 Зам. предс.:                П 

                                                                                               /Иван Пешев/ 


